
Protokoll vid Årsmöte i Långserums älgskötselområde 2014-04-29 I Svenarums församlingshem 

Närvarande: Henrik Rommedahl, Långserum/Brunseryd 

Alf Johansson, Tohult 

Johannes Eckerström, Långserum 

Kjell Stork, Bosaryd 

Björn Ljungqvist, Kohult 

Pär Näreby, Stoarp 

Patrik Johansson, Stoarp 

Rolf Hjelm, Långserum 

Jörgen Jarvisson, Långserum 

Tonny Härdstedt, Långserum 

David Nordquist, Långserum 

Elam Lindberg, Hagafors/Fredfällan 

Fred Nord, Bösteryd 

Staffan Palm, Bösteryd 

Robert Karlsson, Kohult 

Joakim Lagerqvist, Kohult/Virestorp 

Claes-Göran Carlsson, Kohult 

Peter Nordquist, Svenarums Kroggård 

Niklas Melin, Virestorp 

Tobias Johansson, Virestorp 

Christian Olofsson, Virestorp 

Lennart Fyhrlund, Virestorp 

Andreas Lindsten, Virestorp 

Vincent Rommedahl, Långserum/Brunseryd 

Sigvard Eckerström, Långserum 

Per-Göran Carlsson, Brunseryd 



Bo Lundberg, Tohult 

Fredrik Hultberg, Brunseryd 

Mikael Ådén, Tohult 

Ulf Johansson, Tohult 

Torgny Hultberg, Brunseryd 

Jonas Malmqvist, Tohult 

 

1) Val av mötesordföranden, sekreterare och justeringsmän. 

Till ordförande för mötet väljs Johannes Eckerström, till sekreterare Henrik Rommedahl och 
till justeringsmän Vincent Rommedahl och Bo Lundberg. 

2) Justering av röstlängd 

Årsmötet fastställer röstlängden 

3) Fråga om kallelse gått ut i tid och skett enligt de föreskrifter som finns. 

Årsmötet godkänner kallelsen och kommer med förslag om förbättringar att framöver även 
använda SMS som kanal för att skicka inbjudan. Förslag att jaktledarna i resp. lag får SMS 
och vidarebefordrar inom sina respektive lag.  Mikael Ådén får i uppdrag att utreda hur vi 
gör för att bygga ett verktyg som hanterar grupp SMS. 

4) Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställs av årsmötet 

5) Styrelsens verksamhet och förvaltningsberättelse. 

Ordförande Alf Johansson redogör för den verksamhet och aktiviteter som bedrivits och hur 
förvaltning skett. Bla nämns våra kontakter med ÄFO 4, deltagande i projekt Höglands Älgen 
och social aktivitet i form av övningsskjutning inför älgjakten. Vidare framhålls att styrelsen 
bedrivit ett antal styrelsemöten där protokoll finns redovisade på vår hemsida. 

Kjell Stork redovisar vår ekonomiska situation som är i god balans. 

6) Revisorernas berättelse 

Revisorerna informerar om sitt arbete. De anser sig inte funnit anledning till anmärkning 
beträffande handläggningen av älgskötselområdets ekonomiska angelägenheter och 
tillstyrker styrelsen ansvarsfrihet för reviderad period. 

7) Beslut om fastställande av balans och resultaträkning. 

Årsmötet beslutar  att fastställa balans och resultaträkning. 



8) Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 

Årsmötet beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för den tid redovisningen omfattar. 

9) Val av ledamöter till styrelsen.  

Fyra ordinarie ledamöters mandatperioder går ut i och med årsstämman. Det gäller Fredrik 
Hultberg, Alf Johansson, Elam Lindberg och Claes-Göran Carlsson. Årsmötet beslutar omval 
av dessa för ytterligare två år. 

10) Val av ordförande för älgskötselområdet. 

Alf Johansson väljs till ordförande för älgskötselområdet. 

11) Val av två revisorer och suppleanter för dessa 

Till revisorer väljs Björn Ljungqvist och Bertil Magnusson (ordinarie ledamöter) och Roger 
Möller och Andreas Frisk (suppleanter) 

12) Val av valberedning 

Valberedning: Anders Rosenqvist, Christian Olofsson, Stig Svensson, Mikael Ådén och Samuel 
Fransson väljs av årsmötet att ingå i valberedningen för kommande år. 

13) Anmälan om förändring av älgskötselområdets omfattning 

Utträde: 

Lundby 3:19 har begärt utträde från Virestorps jaktlag (17 hektar)och fastigheten  lämnar 
vårt älgskötselområde. 

Stoarp 1:35, 249 hektar lämnar Stoarp. Dock kvar som eget område inom älgskötselområdet. 

Inträden: 

Korpebo 1:15 Lars Johansson 84 hektar önskar ingå i området 

Fagerhult 1:1, 90 hektar till Tohult 

Fagerhult 1.1, 110 hektar eget område inom älgskötselområdet 

14) Fråga om anslutning av nya fastigheter 

Årsmötet godkänner samtliga inträden. 

15) Älgskötselplan 

Alf redogjorde för hur stammen utvecklats och indikationen är oförändrad älgstam. 
Älgskötselplanen ligger fast och den godkändes av årsmötet. 

16) Rekommendation om det antal älgar (vuxna och kalvar) som skall fällas och fördelning av  

dessa mellan de i älgskötselområdet ingående jaktlagen och fastställande av reservkvot. 



Styrelsen föreslår en avskjutning av 63 älgar till kommande jakt (en älg per 181 hektar) Mer 
information kommer under tilldelningsmötet inför jakten. 

Vidare föreslår styrelsen följande jakttider: 

Stora älgar skjutbara till och med 30/11, därefter konverteras de om till kalvar. 

Kalvar skjutbara inom respektive lag tom 31/12 

Från 1/1 tom 28/2 avlysningsjakt på kalv mellan de ingående jaktlagen, dvs de kalvar som 
finns kvar efter 31/12 kommer ingå i avlysningsjakten. 

Perioden 1/2-28/2 endast smygjakt på kalv. 

 Årsmötet godkände den övergripande tilldelningen och förslag om jakttider. 

 

17) Regler för älgjakten utöver de i § 9 angivna 

Inga tillägg till § 9. 

18) Praktiskt älgvårdsarbete, älginventeringar, skadeförebyggande åtgärder. 

Alf redogjorde kort för vilka insatser som kan vara effektiva tex att odla rajgräs. Vidare 
uppmanades ingående jaktlag att överväga åtgärder för att skapa foder åt älg och minska 
skogsskador. Ex hantering av ledningsgator. 

19) Beslut om avgifter inom älgskötselområdet 

Beslut fattades om att fortsätta med 1 krona per hektar i avgift. Denna inbetalas senast den 
30/6 till Kjell Stork. 

20) Övriga frågor 

Alf tipsade om att man kan ladda ner GPS koordinater för älginventering från länsstyrelsens 
hemsida. Mikael Ådén fick i uppdrag att länka till denna information från vår hemsida. 

Björn Ljungqvist inkom med förslag om att lag som genomför arealförändringar skall dela på 
länsstyrelsens avgift. Årsmötet fastställde dock gällande regler där varje lag som genomför 
en förändring får betala. Ändringar av arealer upp till 150 hektar : 1150 kr och för ändringar 
av arealer över 150 hektar:  2300 kr. 

Diskussion om SMS mellan jaktledarna: Beslut att bygga upp SMS kedja som blir nödvändig i 
och med avlysningsjakten. 

Mötet avslutas 

 

Sekreterare   ordförande 



 

Henrik Rommedahl   Johannes Eckerström 

 

Justeringsman   Justeringsman 

 

Vincent Rommedahl   Bo Lundberg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


